
  

PROTOKOŁ Nr  LIV/2022 

ze zdalnej sesji  Rady Miasta Szczecinek w dniu 27 października 2022 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses) 

 

Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych. Obecnych  20 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecny 

radny: Marcin Kaszewski. 

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 09:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia: 29.09.2022 r. oraz 13.10.2022 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030.  

5. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

6. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/298/2021 Rady Miasta Szczecinek z dnia 18 lutego 2021 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Narutowicza II” w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta 

Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego  

Nr P-1.4131.292.2022.AS. z dnia 5 października 2022 r. 

10. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

11. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

12. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

13. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

14. Wnioski i oświadczenia radnych. 

15. Zakończenie sesji. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia: 29.09.2022 r. oraz 13.10.2022 r. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że żadne uwagi do protokołów z sesji nie wpłynęły; 

 przystąpiła do dwóch odrębnych głosowań. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła protokół z 29.09.2022 r. 

W kolejnym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła protokół z 13.10.2022 r. 

 

Ad.3.  Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses


  

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 zgłosił autopoprawkę w załączniku nr 1 s.2 kolumna druga- jest zapis „60016”, powinno być „92601”; 

 to tylko pomyłka techniczna.  

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 w uchwale przewidziana jest podwyżka wynagrodzenia dla pracownika KCUW; 

 a co z innymi jednostkami miejskimi i ich pracownikami oraz z pracownikami Urzędu Miasta, czy tam też 

przewidziane będą podwyżki wynagrodzeń? 

 jaki jest mechanizm tego ustalania? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 w Urzędzie Miasta pracownicy otrzymali podwyżki, a pracownicy KCUW takiego wzrostu wynagrodzeń nie mieli; 

 dyrektorzy jednostek zabiegają o podwyżki pensji dla pracowników tych jednostek; 

 znalazły się wolne środki po I kwartale bieżącego roku i dlatego uwzględniono tę podwyżkę dla KCUW; 

 przyszłoroczny budżet będzie podobnie skonstruowany, ta podwyżka to w imię sprawiedliwości. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 czyli inni pracownicy już te podwyżki plac dostali, a ten pracownik dopiero teraz? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 tu chodzi o wyrównanie pensji od lipca tego roku. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 zapytała, czy w Urzędzie Miasta wszyscy pracownicy otrzymali podwyżki, czy takie podwyżki otrzymali tez 

pracownicy Biura Rady Miasta? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 stwierdził, że gdy radna wygra wybory na Burmistrza to wtedy będzie o tym decydowała. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  19 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę 

Nr LIV/475/2022  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 



  

Ad.4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę 

Nr LIV/476/2022  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.5. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

Nr LIV/477/2022  

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek oraz wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.6. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

 



  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

Nr LIV/478/2022  

w sprawie nadania nazwy ulicy w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.7. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/298/2021 Rady Miasta Szczecinek z dnia 18 lutego 2021 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Narutowicza II” w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marek Bogdanowicz Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

Nr LIV/479/2022  

w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/298/2021 Rady Miasta Szczecinek z dnia 18 lutego 2021 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Narutowicza II” w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8. Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta 

Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marek Bogdanowicz Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

Nr LIV/480/2022  

w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

 



  

 

Ad.9. Uchwała w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego  

Nr P-1.4131.292.2022.AS. z dnia 5 października 2022 r. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Paweł Rybak radny: 

 na sierpniowym posiedzeniu Komisji podczas opiniowania projektu uchwały, której nieważność stwierdził 

Wojewoda, Pan Dyrektor Tomasz Czuk zapewniał, że wystąpiono o opinię do wszystkich związków 

zawodowych; teraz okazuje się, że jeden związek zawodowy został pominięty. 

 

Szymon Kiedel radny: 

 w uzasadnieniu projektu dzisiaj omawianej uchwały wyjaśniono, że Wojewoda twierdzi, iż należało 

wystąpić o opinię do trzech związków zawodowych, a wystąpiono tylko do dwóch; 

 jest też wyjaśnienie, że na terenie Szczecinka działają tylko te dwa związki zawodowe, do których się 

zwrócono, trzeci związek nie ma żadnego swojego przedstawiciela w Szczecinku, dlatego nie było 

konieczności zwracania się do tego związku. 

 

Paweł Rybak radny: 

 nie zgadza się z taką argumentacją, jeżeli nawet ten trzeci związek nie ma tu swojego przedstawiciela, to  

i tak należało się do niego zwrócić, prościej wysłać pismo z prośbą o opinię, niż teraz przechodzić całą 

procedurę odwoławczą. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 radny ma swoją opinię, Burmistrz i KCUW ma inną uważając, że należy tę sprawę skierować do WSA, 

żeby mieć jasne jednoznaczne stanowisko; 

 poprosił o opinię mecenasa Czesława Podkowiaka. 

 

Czesław Podkowiak- adwokat, obsługa prawna UM Szczecinek: 

 rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały; 

 w podobnych sprawach dot. innych urzędów WSA wypowiadały się odmiennie, niż obecnie Wojewoda; 

 to jest obecnie spór prawny, niech nawet ostatecznie rozstrzygnie to NSA,  

 trzeba uzyskać stanowisko Sądu, ponieważ w przeciwnym razie będzie konieczność każdorazowego 

występowania o opinię do związku, który w Szczecinku nie funkcjonuje a to byłaby droga do 

upolitycznienia działalności oświatowej; 

 dlatego popiera skierowanie skargi do WSA. 

 

 



  

Andrzej Grobelny radny: 

 słucha tych wypowiedzi i czegoś tu nie rozumie, 

 przecież prawo nakazuje, żeby przedmiotowe uchwały konsultować ze wszystkimi związkami zawodowymi, 

prawo tworzą i uchwalają prawnicy, koledzy z branży Pana mecenasa, 

 czy to prawo jest głupie ? radny uważa, że tak, ale to prawo jednak obowiązuje; 

 ten wymóg skonsultowania to raptem napisanie jednego krótkiego pisma,  

 ktoś tu popełnił błąd nie dopilnowując tego; jeśli chce się być legalistą, to obowiązującego prawa trzeba 

przestrzegać. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 właśnie o to chodzi, że orzecznictwo sądów jest odmienne od stanowiska Wojewody; 

 prawo jest niedoskonałe, można z tym polemizować albo się odwoływać; 

 dłużej trwa obecna dyskusja , niż przygotowanie obecnego projektu uchwały, proponuje, aby radni przeszli 

do głosowania. 

 

Paweł Rybak radny: 

 Rada Miasta ma prawo skierować skargę do WSA, co nie zmienia faktu, że to pismo można było wysłać do 

tego trzeciego związku zawodowego i wówczas nie byłoby sprawy ani problemu. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

Nr LIV/481/2022  

w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego  

Nr P-1.4131.292.2022.AS. z dnia 5 października 2022 r. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Ad.11. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.12. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.13. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

Andrzej Grobelny radny: 

 swoją prośbę kieruje do Straży Miejskiej, żeby zwróciła uwagę, jak szybko poruszają się rowerzyści  

i jeżdżący na hulajnogach po chodnikach i po parku; dochodzi przez to do wielu wypadków; 

 będzie chciał rozmawiać o tym z Komendantem SM w Szczecinku jak ten problem rozwiązać. 



  

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 nie ma dziś na sesji Komendanta SM, ale przekaże mu tę sprawę i będzie się starał o zwiększenie 

bezpieczeństwa; apeluje jednocześnie do rozsądku jeżdżących;  

 sam widzi w parku w ładną pogodę duży ruch rowerowy, trzeba tę kwestię rozwiązać. 

 

Janusz Rautszko radny: 

 podziękował dla PGK Sp. z o.o. w Szczecinku za udzielenie odpowiedzi na pytanie zadane przez radnego 

na poprzedniej sesji, dotyczące zaopatrzenia miasto w sól drogową na okres zimowy; 

 uzyskał zapewnienie, że soli tej nie zabraknie. 

 

Ad.14. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 nie jest pewien czy to wniosek, ale chciałby złożyć podziękowania Burmistrzowi za realizację postulatu 

radnego z ubiegłego roku, aby zwiększyć liczbę miejsc parkingowych przy szczecineckim cmentarzu; 

 widać, że prace w tym zakresie trwają i prawdopodobnie na1 listopada w tym roku miejsc postojowych 

będzie już więcej; 

 bardzo dziękuje za to Burmistrzowi. 

 

Ad.15. Zakończenie sesji. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 stwierdziła wyczerpanie porządku obrad; 

 przypomniała, że kolejna sesja zwyczajna w trybie stacjonarnym planowana jest na 24.11.2022 r. na 

g.9:00; 

 zakończyła obrady. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 09:40. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                                      Katarzyna Dudź 


